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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szijjártó Péter, külgazdasági és külügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Kecskeméten fognak a Mercedes-beruházás 
kiegészítéseként akkumulátorgyárat építeni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyarországra telepített és telepítendő akkumulátorgyárak környezeti és gazdasági hatásairól
című  politikai  vitában,  2023.  február  27-én,  hétfőn,  Magyar  Levente  külgazdasági  és
külügyminisztériumi államtitkár a következőket mondta:

„Sokszor átsiklunk azon tény fölött,  hogy a németek Kecskeméten fognak a Mercedes-beruházás
kiegészítéseként akkumulátorgyárat építeni. Valamiért ott nem volt ekkora az averzió.”

Az  előbbiekre  hivatkozva,  és  tekintettel  arra,  hogy  az  elmúlt  hetekben  sem  fogalmazott
egyértelműen a kormány, kérem Miniszter Urat, válaszoljon a következő kérdéseimre:

Miért nem szerepel a kecskeméti akkumulátorgyár a Nemzeti Akkumulátor Iparági Stratégiában?

Milyen formában született döntés arról, hogy Kecskeméten a Mercedes-beruházás kiegészítéseként
akkumulátorgyárat  építenek?  Az  érintett  felek  mikor  egyeztettek  a  tervezett  beruházásról?  Sor
került háromoldalú tárgyalásra a Mercedes-Benz Manufacturing Hungary Kft. (vagy a Mercedes-
Benz Group AG), Magyarország Kormánya és Kecskemét Megyei Jogú Város vezetése között?

Értesültek és, ha igen, milyen formában ismertették a kecskeméti lakossággal azt, hogy a Mercedes-
beruházás kiegészítéseként akkumulátorgyárat építenének az alföldi városban?

Mekkora kapacitású akkumulátorgyárat terveznek építeni Kecskeméten? Mikor indulna a 
beruházás?

A Debrecenben felépülő akkumulátor üzeméhez hasonlóan Kecskeméten is terveznek állami 
támogatást nyújtani? Ha igen, mekkora támogatással terveznek?



Mi a tervezett akkumulátorgyár tevékenységi köre? Terveznek-e újrahasznosítást a későbbiekben a 
kecskeméti gyárban.

 

Előre is köszönöm a válaszát.

üdvözlettel,

dr. Keresztes László Lóránt
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